
Protokoll fr.n &rsmotet i Vastergotlands Bridgefdrbund
söndagen den 16 september 1990 i TROTJ.EATTAH

1. Sittande ordförande Jan—Erik Eng öppnade mtet med
att hàlsa de deltagande välkomna.

2. Röstlängd föredrogs ooh representanter for 50 % av
klubbarna ± VEP fanns nrvarande d v $ 50 % saknade
C!) representation. Do kiubbar sam hade representan—
ter p& &rsmOtet var Alingsas BK, BK Sang Boras, Boras
ES, FalkOpings BS, Herrljunga BJ, Hjo ES, Nygards BK,
SkOvde BK, Stenstorps BK, Tibro BK, Tidaholms BK,
Trollhttans BK, Ulrioehamns ES, Upphärads BK, Volvo
BK, SkOvde BK, V&rgarda ES och Vänersborgs BS.

3. Jan-Erik Eng valdes till ordfdrande fOr inOtet.

4. Lars Cedheim valdes till sekreterare fOr mOtet.

5. Till justeringsmt valdes Roland Storok och Rolf
Andersson lijo ES.

6. De nàrvarande ansAg att mdtet var behOrigen utlyst.

7. Styrelseberättelsen genomlästes av do fOrsamlade och
akten lades till handlingarna. Revisorerna drag sin
beràttelse fOr verksamhetsaret 1989—90 och revisor—
erna fOreslog rsmdtet att styrelsen skulle beviljas
full och tacksam ansvarsfrihet fOr den tid scm revi—
sionen omfattar.

6. Balansrkningen i verksamhetsberttelsen godkàndes.

9. Stâmman lDeviljade styrelsen ansvarsfrihet.

10. Budgeten accepterades of ter diskussion. Daisy Hajek
presenterade en budget, sam ger ott litet bverskott.

11. Till VBF frAn SEP har inkommit en fOrfrAgan am Thmp—
hg kandidat till fly ordfOrande i SBF. Ba Appelqvist
GOTEBORG är fOreslagen av SEP. Do pa stmman, scm
kände Do A., ansig att han var mycket dukt±g och box’-
do ha fbrutsättningar att skOta uppgiften. Detta
skall meddelas fOrbundet.

SLB
910517



12. Arsavgif ten till VEF är oförändrad 30:— tack vare en
strain finanspolitik av styrelsen. Vid den efterfölj—
ande diskussion cm SEFs väntade hbjning med 30:— Ut
brbt en livlig diskussion. Nan ansg att klubbmed
lemmarna m&ste fa veta vad pengarna anvnds till och
varfbr SEF mAste hbja. Klubbarna har det svart att La
det att g& ihop scm det r. Kraftiga protester hbrdes
fran flera h&ll. Höjningen skall vara ordentligt
motiverad.

13. Till ordfbrande for VEF p& 1 .r valdes Jan—Erik Eng.

14. Till 3 styrelseledamOter pA 2 Ar valdes Lisbeth Ols
son, Kent Sandén och Sylve Larsen.

15. Till styrelsesuppleanter fOr 1 Ar valdes Roland
Storck och Robert Odd. Valberedningen meddelade under
mOtet att man fAtt Aterbud i sista stund och her att
fA Aterkomma med ett tredje nainn. Stämman bevil jade
styrelsen full frihet i denna fraga.

16. Till sekreterare fOr 1990—1991 valdes Hasse Ekman.

17. Till kassOr fOr 1990—1991 valdes Daisy Hajek.

18. Till revisorer fOr 1990—1991 valdes Jan—Olaf Krantzén
och he Pagnhem. Till revisorssuppleanter under 1990—
1991 valdes Else—Britt Karlsson och Gunder Persson.

19. Till kretsledare valdes Hasse Ekman fOr BorAskretsen,
Thomas Sallander fOr Varakretsen cob Sixten Ek fOr
Skbvdekretsen.

20. Till tvlingskcmmittén valdes kretsledarna.

21. Till valberedningen valdes Gert MalmstrOm (samman
kallande) och ledamOterna Lars-GOran Larsson cob
Gunnar Andersson.

22. Stämman bevil jade att kassOrens och sekreterarens ar—
vode hbjdes till 3 500:— var.

23. En proposition frAn Sixten Ek att VUBF skall skOta
brickläggningen bade inlmnats. Efter en Thngre
diskussion med synpunkter for och emot fOrslaget be—
slOts att hela frAgan skulle hàr skjutas till styr—
elsen fOr vidare handlggning.
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Stmman fbljde kassbrens kostnadskommenderatiener att
höja kostnaderna for brickla4gningen fr.n nuvarnade 1
kr till 1.20 kr.

24. Stämman bifOll ordfOrandens prop& att skicka 2 rep—
resentanter till SEF arsstmma.

25. KassOren meddelade att lagkommissionens beslut cm
klagom&l pa spel £ inns att tillg& fOr 30:—. Akten r
rekommenderad lsning fOr bi a tävlingsledare.

26. Ungomsbridgekonsulenten, Ingvar Odd, uppmanade klub
barna att pa olika sàtt, fOrsOka rekrytera juniorer
till klubbarna. FOrutom att vi behOver unga bridge—
spelare finns pengar att hmta I form av bidrag
fran landstinget.

Ingvar Odd vill ocks& att klubbarna àr pA hugget och
fOijer upp den hr satsningen sam TV gOr cm bridge.
10 rekommenderade klubbarna att starta kurser till
vAren. Det är wed andra ord mycket viktigt att ta
till vara det intresse scm kommer att uppsta.

pA en frAga frAn Lars—GOran Larsson upplyste Ingvar
Odd att han gärna stàller upp och hjflper till am
klubbarna vill. Detta gäller även kvàllstid.

27. Stämman gay styrelsen i uppgift att definiera vad
tàvlingskommittén och vad kretsledarna gOr och vad
dessa har f Or befogenheter och begrànsningar, vidare
flak styrelsen I uppdrag att se over sanktlonsglv—
ningen.

28. MOtet avslutades med sedvanlig prisutdelning till
segrarna i allsvenskan div IV samt med blommor bade
till avg&ende sekreteraren, tars Cedheim, och till
avgAende kretsledaren, Bengt tarsson.

Vid Pratokollet tars Cedheim

Justerat Roland Storck Rol Andersscn
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